

Title (en)

PROCESS AND DEVICE FOR CONTINUOUS SEPARATION OF A MATERIAL MIXTURE.

Title (de)

KONTINUERLICHES VERFAHREN UND VORRICHTUNG ZUM TRENNEN EINES STOFFGEMISCHES.

Title (fr)

PROCEDE ET DISPOSITIF POUR SEPARER EN CONTINU UN MELANGE DE MATIERES.

Publication

EP 0356476 A1 19900307 (DE)

Application

EP 89902016 A 19890217

Priority

CH 60288 A 19880218

Abstract (en)

[origin: WO8907481A1] Material mixtures are separated in a liquid system on the basis of their physical and/or chemical properties. Separation is carried out by dispersion in a system consisting of three liquid phases, at least one of which is mobile and another stationary. The mobile phase is forced in droplet form through the stationary phase.

Abstract (fr)

Des mélanges de matières sont séparés dans un système liquide sur la base de leurs caractéristiques physiques et/ou chimiques. La séparation s'effectue par dispersion dans un système composé de trois phases liquides, dont au moins une est mobile et une autre fixe. La phase mobile est forcée sous forme de gouttelettes par la phase fixe.

IPC 1-7

B01D 11/04

IPC 8 full level

A61K 36/00 (2006.01); **B01D 11/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

B01D 11/04 (2013.01); **B01D 11/0426** (2013.01); **B01D 11/0476** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8907481A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB LI

DOCDB simple family (publication)

WO 8907481 A1 19890824; CH 673405 A5 19900315; EP 0356476 A1 19900307; JP H02503167 A 19901004

DOCDB simple family (application)

CH 8900028 W 19890217; CH 60288 A 19880218; EP 89902016 A 19890217; JP 50186289 A 19890217